

29th April, 2022

Circular No. 42/2021-22

Dear Parents,

Subject: Enrichment Activities.

We're excited to inform you that **Enrichment Activities** will begin from **11th May, 2022**. We have activities lined up for the KG 2 classes to Grade 8. Please find the schedule and the details for Term 3 Enrichment activities herewith.

Participation: It is not compulsory for students to participate in activities. However, these activities are designed and planned to hone or extend abilities and talents in extra-curricular domains, and therefore we encourage parents to sign up their children for these. Every activity has limited spaces and is given out on a first come first served basis.

We strongly discourage swapping activities once the sign-up process is complete, as well as during the term.

Day and Time: Kg2 to Grade 4 on Wednesdays - 2.30 to 3.20 p.m.

Grade 5 to 8 on Thursdays – 2.30 to 3.20 p.m.

Number of Activities: Parents may choose only one activity as per the grade level activities for their child.

Student Pick Up: *Between 3.20 and 3.30 p.m.* from the outside assembling area. Students picked up after 3.30 will be under the supervision of the lady security. Please note that the **school transportation will not run a service at 3.30 p.m.** when activities are finished. Parents of students who use the school transportation must pick their child from the school premises at the above mentioned time. Please do not delay.

Please find the schedule herewith. Kindly copy the link <https://forms.gle/Lx484UsyAxs5aUpn8> enrichment to sign up on or before 06th May, 2022 by 12.00 noon.

Once again from all of us at Garden City British School, Eid Mubarak!!!

Warm regards,
Jaana Wilkko,
Principal.

أولياء الأمور الكرام،

الموضوع: الأنشطة اللاصفية.

يسعدنا إبلاغكم بعودة الأنشطة اللاصفية في مدرسة جاردن سيتي البريطانية، حيث ستبدأ الأنشطة من تاريخ 11 مايو 2022. لدينا مصفوفة أنشطة للصفوف من الروضة الثانية إلى الصف الثامن. يرجى الاطلاع على جدول وتفاصيل الأنشطة للفصل الدراسي الثالث.

المشاركة: مشاركة الطلاب في الأنشطة ليست إجبارية. ومع ذلك، تم تصميم هذه الأنشطة وتخطيطها لصقل أو توسيع القدرات والمواهب في المجالات الأصفية، وبالتالي تُشجع أولياء الأمور على تسجيل أبنائهم/بناتهم في هذه الأنشطة. يرجى العلم أن لكل نشاط مساحات محدودة ويتم تقديمه على أساس من يأتي أولاً يُخدم أولاً.

يرجى العلم أنه بمجرد الانتهاء من التسجيل لا يُسمح بالتبديل أو الانتقال بين الأنشطة وذلك على أن يكون خلال الفصل الدراسي كاملاً.

اليوم والوقت: من الروضة الثانية إلى الصف الرابع في أيام الأربعاء - 2.30 إلى 3.20 مساءً.

الصف الخامس إلى الثامن يوم الخميس - 2.30 إلى 3.20 مساءً. **عدد الأنشطة:** يُمكن للوالدين اختيار نشاط واحد فقط حسب أنشطة مستوى الصف لأطفالهم.

النقاط الطالب: بين الساعة 3.20 و 3.30 مساءً. من منطقة التجمع الخارجية. ستقوم مسؤولية الأمن برعاية الطلاب المتأخرين لما بعد الساعة 3:30. **يرجى ملاحظة أن النقل المدرسي لن يعمل في الساعة 3:30 مساءً.**

فضلاً وليس أمراً، يرجى على أولياء أمور الطلاب الذين يستخدمون النقل المدرسي الحضور لأخذ أبنائهم من مبنى المدرسة في الوقت المذكور أعلاه، والحرص على عدم التأخير.

يمكنكم نسخ الرابط أدناه للاطلاع على جدول الأنشطة:

<https://forms.gle/Lx484UsyAxs5aUpn8>

ويرجى التسجيل في أو قبل 6 مايو 2022 بحلول الساعة 12 ظهراً.

مرة أخرى منا جميعاً في مدرسة جاردن سيتي البريطانية، عيد مبارك وكل عام وانتم بخير.

نشكركم على حسن تعاونكم معنا.

مع أطيب التحيات

يانا ويلكو

مديرة المدرسة